



HONG KONG CHINA SOFTBALL ASSOCIATION
中國香港壘球總會

屬會申請表
Affiliated Club Registration Form

請填寫以下資料 Please fill in the following information

屬會資料 :	
屬會名稱 Club Name	註冊社團編號 Registration of a Society Code
地址 Address	
聯絡電話 Contact Telephone No.	電郵地址 E-mail Address
屬會網頁(如適用) Club Website (if applicable)	

屬會負責人資料 Office Bearers				
職銜 Position	姓名 (英文) Name (English)	(中文) (Chinese)	文件簽名樣 Official Signature	
主席 Chairman / 負責人 Person	Mr/Ms/Others (please state)			
	聯絡電郵 Email		聯絡電話 Contact Tel No.	
職銜 Position	姓名 (英文) Name (English)	(中文) (Chinese)	文件簽名樣 Official Signature	
秘書 Secretary	Mr/Ms/Others (please state)			
	聯絡電郵 Email		聯絡電話 Contact Tel No.	
職銜 Position	姓名 (英文) Name (English)	(中文) (Chinese)	文件簽名樣 Official Signature	
司庫 Treasurer	Mr/Ms/Others (please state)			
	聯絡電郵 Email		聯絡電話 Contact Tel No.	
職銜 Position	姓名 (英文) Name (English)	(中文) (Chinese)	文件簽名樣 Official Signature	
屬會代表 1 Representative 1	Mr/Ms/Others (please state)			
	聯絡電郵 Email		聯絡電話 Contact Tel No.	
職銜 Position	姓名 (英文) Name (English)	(中文) (Chinese)	文件簽名樣 Official Signature	
屬會代表 2 Representative 2	Mr/Ms/Others (please state)			
	聯絡電郵 Email		聯絡電話 Contact Tel No.	

屬會會員人數 No. of club members :	
屬會會員人數 No. of club members	屬會內香港壘球總會合資格會員人數 No. of club members in HKSA

* 請附上至少有 20 名中國香港壘球總會合資格會員的屬會會員名單

Please attach a list affiliated members with at least 20 valid members of the HKSA

屬會每年申請時需連同以下文件/資料提交

Please provide the following document for application.

- 來年計劃 Plan of next year
- 上年度報告 (如續會) Last year's report (For renewal)
- 新屬會需要繳交首年屬會費 3,000 港元
Affiliated Club need to pay a membership fee of HK\$ 3,000 for the first year.
- 屬會如續會需要繳交屬會費 1,500 港元
For renewal, Affiliated Club need to pay a membership fee of HK\$ 1,500 per year.

屬會亦需要確保遵守以下守則

The Affiliated Club should obey the obligations and rules of the membership.

- 屬會確認已購買公眾責任保險 (確定培訓性質) 是 否
The Affiliated Club confirms that public liability insurance has been purchased YES NO
- 如未能遵守屬會之義務及守則，總會有權取消屬會資格；
If fail to comply with the obligations and rules of the membership, HKSA has the right to disqualify the membership.

聲明

本人聲明以上各項填報資料均屬真實、正確及完整。本人並授權 貴會於需要時可向任何有關方面查核上述填報資料。本人並同意遵守香港壘球總會之會章、會規及守則，中國香港壘球總會有權拒絕本申請而無需給予任何原因。

I declare that all information given above is true, correct and complete. I also authorize HKCSA to confirm the above stated information with whatever source when necessary. I hereby agree to comply with the Memorandum and Articles, Rules and Regulation, and By-laws of the Association, which may refuse to accept this application without giving any reason therefor.

本人已閱悉並承諾遵守《基本法》和《中華人民共和國香港特別行政區維護國家安全法》(《香港國安法》)，並確保進行的所有活動不會有涉及危害國家安全的情況，以防範及制止違反《基本法》、《香港國安法》和其他法律的活動。

I have read and committed to abide by the 'Basic Law' and 'The Law of the People's Republic of China on Safeguarding National Security in the Hong Kong Special Administrative Region' (The Hong Kong National Security Law), and ensure that the activities to be held will not involve acts or activities that endanger national security, and prevent activities that violate the 'Basic Law', 'The Hong Kong National Security Law' and other laws.

本人明白任何會員使用本會設備及/或參加本會任何活動時須自行承擔風險，任何人因使用本會所供應之設備或由任何行為所引致之一切損失、毀壞、責任或人身受傷，本會及康樂及文化事務處概不負責。

I understand that members using the facilities, and/or participating in the activities organized by the Association, provided do so at their own risk. The Association and the Leisure & Cultural Services Department accept no responsibility whatsoever for any loss, damage, liability or injury, arising therefrom.

申請人簽署 Signature of Applicant

日期 Date (日 DD /月 MM /年 YY)

團體印章

只供中國壘球總會職員填寫 For Office Use Only

新屬會費：\$3,000 元 續會費：\$1,500 元

繳交方式 現金 銀行轉帳 支票：_____

2023.09 修訂

表格遞交日期：_____